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02b) Poročilo predstavnikov staršev v Svetu šole o delu po zadnji seji sveta staršev 

(25.02.2014) 

 
Med zadnjo sejo Sveta staršev in današnjim dnem je Svet šole izvedel dve seji. 
 
9. redna seja: 
Sprejeli smo poročilo inventurne komisije, Letno poročilo za 2013 in Finančni načrt za 2014. 
Slednja dokumenta sta bila za razliko od prejšnjih let pripravljena bistveno bolj konsistentno, vendar je 
še vedno ostalo nekaj točk nezadostno pojasnjenih, kar pa je posledica slabega spremljanja in 
vodenja podatkov v preteklih letih. 
Seznanili smo se z realizacijo letnega delovnega načrta v prvem ocenjevalnem obdobju tega 
šolskega leta. 
Pripravljeno je bilo poročilo o delu Vičkovega sklada, ki pa ga nismo posebej obravnavali, saj smo 
smatrali, da ga je potrebno še razširiti in konkretizirati. Sprejeli smo sklep, da na naslednjo redno sejo 
povabimo člane sklada, da skupaj uskladimo poglede na prihodnji razvoj Sklada. 
S strani staršev smo bili na seji prisotni Robert, Andrej in Saša. 
 
5. dopisna seja 
Namenjena formalni potrditvi zamenjave delavcev oziroma računovodje. Šola se je odločila za večji 
računovodski servis, kar bo upamo pripomoglo k večji transparentnosti tekočega in tudi preteklega 
poslovanja šole. 
S strani staršev sva na dopisni seji sodelovala Robert in Saša. 
 

Pripravil: 

Saša Sraka, 20140410 

 


